
 

 

                      Jaarverslag 2023 KBO Best 

Het jaar 2023 is weer omgevlogen, we hebben weer genoten van leuke activiteiten/ evenementen/  

reizen en dagtochten. 

In 2023 hebben we ook onze nieuwe penningmeester mogen verwelkomen , zij heeft de taak 

overgenomen van Paul Verheijen die om gezondheidsredenen is gestopt.  

Het senioren Trefpunt heeft een ware metamorfose ondergaan, met nieuwe tafels en stoelen en een 

vitrinekast. In november is dit weer officieel heropend en kunnen we er samen met de PVGE en de 

Seniorenraad gebruik van maken. Met dank aan Sjef, Hans, Fons en Elly. 

11 januari waren we weer begonnen met de wekelijkse dansmiddag op woensdag in Prinsenhof, 

maar na enkele maanden dit weer te hebben geprobeerd was de animo zo klein dat we ermee 

hebben moeten stoppen omdat het niet haalbaar was. Jammer maar helaas. 

 

20 februari hebben we ook weer het carnavalsontbijt gehad de opkomst was groot, een 100 tal 

mensen, het was weer een gezellige happening. Onze burgemeester met zijn vrouw waren hierbij 

ook aanwezig. 

 

Op 2/3/4/5 maart heeft de toneelgroep de “Jeugd van Vroeger”, het stuk  

“Leven met Oma” opgevoerd in ‘t Tejaterke. Het was hilarisch echt uit de praktijk. 

 

Op 30 maart was er een workshop paas bloemschikken in het Trefpunt door Ron en Geert van 

bloemsierkunst de Boterbloem. Er waren prachtige stukken gemaakt dit was zeer geslaagd en voor 

herhaling vatbaar. 

 

13 april hebben we het lentefeest gehad, de grote zaal bij Prinsenhof zat als vanouds weer goed vol. 

Onze voorzitter Paul Gondrie heette een ieder welkom. Onze Golden Girls waren zoals altijd ook 

weer van de partij en hadden weer veel werk verricht om het gezellig te maken. Gezelligheid ten top 

mede door het optreden van het duo “H & K”. 

 

Op 20 april hebben we de ALV gehouden. De voorzitter vertelde over het wel en wee van de KBO. 

De aftredend penningmeester, Paul Verheijen, lichtte uitgebreid de financiën toe en de secretaris,  

Willy Wouters, las het jaarverslag voor.  

Het was een gezellig vergadering, daarna kon iedereen nog gezellig bijpraten onder het genot van 

een hapje en een drankje. 

Dit jaar hebben we op 14 juni een vitaliteit dag gehad in samenwerking met KBO Brabant-KBO Best-

PVGE Best- Gemeente Best en met professionals die op deze dag in de sporthal Naestenbest 

aanwezig waren. Op deze dag hebben senioren vanaf 50+ inzicht gekregen in hun gezondheid, het 



circuit duurde 2 uur. We hebben ook namens KBO Brabant complimenten gekregen voor de 

professionele aanpak. De aanmeldingen waren groot we hebben mensen moeten teleurstellen wat 

heel jammer is, maar we gaan dit zeker nog een keer herhalen.  

 

Op 23 augustus hebben we weer de jaarlijkse doe zomer terrasmiddag gehad die dit keer ook weer 

werd georganiseerd door Toon van Geneugten. De opkomst was groot en we hadden de bus weer 

vol. We werden via het buitengebied van Best naar de manege de Rekkendonken gebracht waar we 

hebben genoten van koffie en een drankje. Weer terug in Best werden we door Toon uitgenodigd 

voor een hapje en een drankje op het terras bij Quatre Bras, het was een gezellige middag.  

Op 5 september had het KBO koor haar eerste repetitie en snel waren er al 27 leden. Dit koor heeft 

op het kerstfeest hun eerste optreden gedaan en het was een geweldig succes. Iedereen was super 

enthousiast dat deze groep mensen in zo’n korte tijd al zoveel konden brengen. Onze dank hiervoor. 

 

26 september hebben w een workshop veilig online bankieren gehad, er zijn toch nog steeds mensen 

die met vragen zitten want we worden nog steeds door fraudeurs opgelicht het is toch belangrijk dat 

men van andere mensen hoort waar men zoal nog steeds op moet letten. 

24 november hebben we kunnen genieten van een stamppotdiner bij Prinsenhof. De opkomst was 

goed we hebben kunnen genieten van boerenkool en hutspot met een speklapje, worst of een 

gehaktbal. Daarna kon men nog genieten van een kopje koffie en heeft men nog gezellig bij kunnen 

praten. Dit was zeker volgend jaar voor herhaling vatbaar.  

Ook hebben we dit jaar weer meegedaan aan de RABO Club Support Actie “Spek de Clubkas” wat een 

bedrag van € 790,69 heeft opgebracht. We zullen hier zeker weer mooie activiteiten van gaan 

organiseren. Volgend jaar gaan we mensen begeleiden die digitaal niet actief zijn maar wel hun stem 

aan ons gunnen, wellicht komen we dan op een nog hoger bedrag uit. 

Afgelopen jaar hebben we weer verschillende  dagtochten gehad en ze zijn allemaal goed verlopen.  

18 april keukenhof 

16 mei Ridderkerk en Leerdam 

13 juni dagtocht Rotterdam 

12 september Vlissingen en Domburg 

30 september taptoe Rotterdam 

23 november kerstmarkt  Zeist 

Arcen/Kevelaer ging niet door omdat er te weinig deelnemers waren 

De meerdaagse reizen van de Cruise en Friesland gingen niet door, vanwege  te weinig 

aanmeldingen. We zullen dit eens goed evalueren waar dit aan ligt. 

We zijn blij dat we dit allemaal voor onze leden hebben kunnen organiseren. Daarvoor onze dank 

voor de werkgroep reizen. 

Het is ondoenlijk om hier van alle activiteiten en reizen verslag te doen en daarom verwijs ik u naar 

onze website www.kbobest.nl/prikbord Daar kunt u alle “Prikborden” van het gehele jaar en alle 

http://www.kbobest.nl/prikbord


verslagen van de reizen en excursies nalezen. Misschien zijn er nog mensen die de “papieren” 

Prikbord hebben bewaard, zij kunnen de verschillende verslagen nog eens nalezen. 

 

Met de kerst hadden we deze keer voor een klein tulbandje gekozen die opgehaald kon worden bij 

de Plus Ton Henst en Erwin Kenter. Het was een geslaagde actie er waren ongeveer 1000 stuks 

opgehaald.  

Het bestuur bestond in 2023 uit de volgende leden: Paul Gondrie voorzitter, Willy Wouters 

secretaris, Nettie Hoovers penningmeester, Wilma van Rulo Prikbord, Website reizen en excursies, 

Henny Appel coördinator evenementen/activiteiten, Wil Vlemmix voorlichtingen en pr, van Ben de 

Klerk belangenbehartiger hebben we afscheid moeten nemen evenals de penningmeester Paul 

Verheijen. 

 

Het bestuur is in totaal 11 keer bij elkaar gekomen.  

Onze voorzitter heeft de vergaderingen van KBO Brabant bijgewoond en de bijeenkomsten van het 

regionaal beraad Zuid-Oost Brabant.  

Namens de KBO zitten Ben de Klerk en Paul Gondrie in de seniorenraad en zij woonden dus ook daar 

de vergaderingen van bij.  

Dit is in het kort het verslag  van het afgelopen jaar, wilt u het nog eens nalezen dan kan dat op onze 

website www.kbobest.nl/jaarverslag 2023 

 

Volgend jaar bestaat KBO Best 65 jaar en we gaan zeker weer mooie activiteiten voor onze leden 

organiseren. 

Willy Wouters (secretaris)  

http://www.kbobest.nl/jaarverslag%202023

